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Zápisnica č. 05/2022 
z Výkonného výboru Slovenskej kanoistiky – sekcie hladkých vôd  

konaného ONLINE dňa 11.7.2022, doplnené ONLINE hlasovaním 12.7.2022 
 
 
 
 

Prítomní:  Robert Petriska, Marián Tesárik, Martin Zgančík, Martin Bielik, Andrej 
Wiebauer, Ladislav Belovič, Erik Vlček 

 
Prizvaní:  Miroslav Haviar, Boris Bergendi, Filip Petrla,  
 
 
Predseda VV SHV p. Petriska privítal členov výkonného výboru (VV), a otvoril zasadnutie 
s nasledovným programom: 
 
 
Program: 
  

1. kontrola úloh 
2. správy komisií 
3. nominácia ME Mníchov 
4. nominácia MS Halifax 
5. nominácia ME maratón Silkeborg 
6. rôzne 

 
 po diskusii sa VV SHV uzniesol vypustiť bod 3. z dôvodu nekompletnej nominácie, a bod 
5. po návrhu trénera RD maratónu vynechať ME maratón a sústrediť sa na MS maratón 
2022. a doplniť bod. Nominácia na Akademické MS. 
 
VV hlasovalo o novom programe: 
  

1. kontrola úloh 
2. správy komisií 
3. nominácia MS Halifax 
4. nominácia AMS Bydgošť 
5. rôzne 

 
 
Hlasovanie VV SHV: 
Za: 7 , proti: 0, zdržal sa: 0 

 
 
Začiatok zasadnutia: Zasadnutie začalo o 18:00 h za účasti prítomných a prizvaných. 
Koniec zasadnutia: 20:10 h 
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1. Kontrola úloh  
- Rebríček protrénerov – úloha trvá 
- Rokovací poriadok – úloha trvá 
- Magisterské štúdium na FTVŠ – p. Wiebauer konzultoval situáciu na FTVŠ a potvrdil, že 
špecializácia rýchlostná kanoistika – úrovne magister ostáva v študijnom pláne školy. 
- Odovzdávanie medaily slovinskej pretekárke trénerom Likérom prekonzultoval Miroslav Haviar 
aj Boris Bergendi so slovinskou federáciu, ktorá vysvetlila, že ich zástupcovia na podujatí neboli 
v  čase  vyhlásenia prítomní, preto požiadali p. Likéra o výpomoc.  
- počas sústredenie RDJ sa konala prednáška SADA. 
VV SHV zobral informácie na vedomie. 
 
2. Správy komisií  
Športovo-technická komisia 
P. Bielik informoval o zaslaní návrhu usmernenia Zabezpečenie rozhodcov na pretekoch 2022 pre 
organizátora pretekov. Usmernenie bolo pripomienkované tromi organizátormi. Pripomienky 
preberie ŠTK na svojom nasledujúcom zasadnutí. 
 
Vzdelávacia komisia – p. Wiebauer informoval o zmene termínu trénerských skúšok na 16.7. 
2022, 9.00.    
 
3. Nominácia MS seniorov Halifax  
P. Petrla predložil nomináciu na MS po zasadnutí RT seniorov. VV sa po podrobnej diskusii 
s nomináciou nestotožnil a požiadal p. Petrlu o nové zasadnutie s dotknutými trénermi 
a predloženie novej nominácie nasledujúci deň o 9.00. 
 
Hlasovanie VV SHV: 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1 (p. Vlček sa nezúčastnil hlasovania) 
 
4. Nominácia Akademické MS, Bydgošť 
P. Petrla predložil nomináciu na AMS (príloha 1). náklady budú hradené SAUŠ. 
Hlasovanie VV SHV: 
Za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
5.  Rôzne 
 
P. Bergendi informoval o: 

 

 žiadosti klubu Kajak & kanoe Piešťany na príspevok na preteky Pohár SNP na 
stavbu dráhy. 
VV SHV príspevok neodsúhlasil. 
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 Významnej informácii - ktorá zabezpečí Slovenskej kanoistike SHV okrem bežného 
spravodajstva z pretekov aj väčší priestor na obrazovkách v spolupráci s RTVS, 
výroba 2 formátov podujatí Vysielanie formátov bude na Šport kanáli RTVS. 
prvý – 3x materiál v rozsahu 56 min, využijeme materiál, ktorý si vytvárame sami 
(MR, MSR-KT, SON) – bude obsahovať najzaujímavejšie disciplíny, rozhovory 
s pretekármi. Vždy repríza 2-3 krát 
Druhý – 10x magazín v rozsahu 26 minút, v dvojtýždenných cykloch, bude 
obsahovať informácie o našich výberoch na medzinárodných podujatiach, ako aj 
o domácich pretekoch a slovenských kluboch. Každý s reprízou 3x. 
Cena za výrobu 10 magazínov je 10 000 €. 
 

 výstavbe Centra RKaV na Zemníku. Prebiehajú intenzívne stretnutia so 
št. tajomníkom MŽP a št. tajomníkom MŠVVaŠ, vznikla realizačná skupina, zložená 
zo  zástupcov MŠVVaŠ, MŽP a zväzu. Za Slovenskú kanoistiku budú zastupovať p. 
Bergendi a p. Fecanin. Komunikácia a smerovanie k realizácii úspešne napreduje. 

 

 poplatky klubov za prenájom priestorov a technického materiálu počas pretekov, 
ktoré organizujú na Zemníku budú prehodnotené a predložené VV SHV na 
schválenie na nasledujúcom zasadnutí. 

 
Miroslav Haviar informoval o agende Slovenskej kanoistiky, úlohách Prezídia Slovenskej 
kanoistiky. 
 
ONLINE zasadnutie 12.7.9:00 – opätovné predloženie nominácia na MS seniorov Halifax k bodu 
3.: 
Po konzultácii s trénermi p. Petrla opätovne predložil nomináciu (príloha 2). 
Hlasovanie VV SHV: 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1 (p. Vlček sa nezúčastnil hlasovania) 
 
 
Nasledujúci Výkonný výbor SHV sa bude konať ONLINE dňa 11.8.2022 čas sa určí. 
 
 
V Bratislave, dňa 14.7.2022     Overil: Martin Zgančík 
Zapísala: Monika Czaniková         


